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SAYIN MESLEKTAŞLARIMIZ ;Eczane ismi basılı  karne kabı 
(karne kılıflarının iç yüzüne 
kartvizit zımbalamak veya sticker 
yapıştırmak), bez veya kağıt 
poşet  ,takvim vb. promosyonların 
yaptırılıp dağıtılmaması yönünde 19. Bölge Eczacı Odası 

olarak almış olduğumuz karara  
bölgemizdeki meslektaşlarımızın 
göstermiş oldukları hassasiyete 
teşekkür ederiz.   

                        Yönetim Kurulu

HALK BANKASI İLE
ÜYELERİMİZE ÖZEL
KREDİ ANLAŞMASI
YAPILMIŞTIR.

BİLGİLERİNİZE SUNULUR.

YÖNETİM KURULU

Sayın Divan Başkanım ve üyeleri,
Merkez Heyetinin Değerli Başkanı ve 

üyeleri,
Denetleme Kurulunun Değerli Başkanı ve üyeleri,
Değerli Oda Başkanlarım,Oda Yöneticilerim,
Değerli Delegeler,Saygıdeğer Konuklar,
Hepinizi Tekirdağ Eczacı Odası adına sevgi ve 

saygılarımla selamlıyorum. 
Kongreler geçmiş dönemin tartışıldığı,gelecek 

döneme ait projelerin üretildiği,mesleğin tartışıldı-
ğı yerlerdir.Bu nedenlerle 36.Büyük Kongrenin mes-
leğimize katkı sağlamasını ve sonuçları ile birlikte 
başarılı geçmesini diliyorum. 

35.Dönem Merkez Heyeti,Denetleme Kurulu 
ve Yüksek Haysiyet Divanında görev yapan tüm 
meslektaşlarıma katkılarından ötürü çok teşekkür 
ediyorum.

Ayrıca görevini en iyi şekilde yapmaya 
çalışan,Türk Eczacıları Birliğinin emekçi kadrosuna 
da çok teşekkür ediyorum.

Bu dönem birlik beraberlik içinde olmamız gere-
ken çok önemli bir dönem.Mesleğimizin geleceğinin 
şekilleneceği bu dönemde 47 Eczacı Odasına men-
sup, mesleki bilgi,geleceğe yönelik projeksiyon ve 
etik anlamda bu işi en iyi yapabilecek 11 kişiyi bul-
mamız gerekirken,lider bulma arayışındaydık.

Mesleğimizin geleceği ile ilgili konuşmadık,konuş
amadık,belkide konuşturulmadık!!!

Ben bir önceki kongrenin tutanaklarına göz ata-

rak geldim,geçen dönemin tutanaklarını okuduğu-
nuzda tehlikenin gelmekte olduğunu görmemek elde 
değil sürecin aleyhimize geliştiğini görmemek için 
kör olmak lazım.Bu dönem meslek haklarımızı koru-
mak adına istediklerimizi alamazsak eylem zamanı-
dır ve bu eylemi ancak hep beraber yapabiliriz.Bizi 
ayrıştırmaya çalışarak,bu işi yapabilecek,organize 
edebilecek odaları dışarıda bırakarak yeni dönemin 
merkez heyetini oluşturamazsınız!!!

Bu kimin hesabıdır?
Kimin işine yarar?
Yoksa siz hayatınızdan memnunmusunuz???
Kongre açılışında bir bayan eczacı milletvekili-

mizin kendisinden önce çıkan bir konuşmacıyı eleş-
tirerek burası CHP grubumu?sitemine karşı bende 
AKP’nin grubuda değil,burası eczacı örgütünün 
kongre salonu diye cevap vermek istiyorum. 

5 Yıl öncesine dönelim,bu dönemin mesleğimize 
yansımalarını sorgulayalım.2002 yılında ülkemizde 
iktidar değişimi oldu,Oda yöneticilerinin,Teb yö-
neticilerinin elbette bir siyasi görüşü vardır,vardır 
ama mesleki çıkar anlamında hiçbirimizin ön yargısı 
yoktur,hepimizin çıkarları aynıdır,

yani ne demek istiyorum?
-Hepimiz 6197 sayılı kanunumuzun günümüz 

şartlarına uyarlanmasını,
-Eczane açılışlarına sınır getirilmesini,
-Eczanenin sahip ve mesul müdürü eczacıdır 

kavramından vazgeçilmemesini,

36. BÜYÜK OLAĞAN KONGRENİN
ARDINDAN
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-Mesleki eğitim anlamında Eczacının,Mekan anla-
mında Eczanelerimizin kalitesini artırıcı çalışmalar 
yapılmasını,

-Muvazaanın önlenmesi için odaların yetkilerinin 
artırılmasını isteriz.

Bu örnekleri artırmak mümkün,bizde mevcut 
iktidara sadece bu anlamda baktık.

Değerli Meslektaşlarım,
Mesleğimizi ilgilendiren çok önemli değişim-

lerin yaşandığı bu dönemde halk tarafından ik-
tidarın sağlık politikalarının % 100 destekçisi 
olarak görüldük,ama bizim amacımız mesleğimizi 
korumaktı,meslektaşımızı korumaktı,yıllardır çıka-
ramadığımız yasamızı çıkartmaktı .

Siyasi iktidarın sağlıkta dönüşümle ilgili elbet-
te olumlu düşünceleri var,kongre açılışına gelen 
ecz. milletvekillerimiz bu düşüncelerini ifade 
ettiler,ettilerde biz eczacılar herhalde yanlış 
algılıyoruz,ama eczanelerimizde çalışan ve gündemi 
yaşayan bizleriz,bizim siyasilere bu 5 yıllık dönem-
de kayba uğradığımızı 10.000 civarında eczanenin 
gizli iflasta olduğunu,örneklerle somut rakamlarla 
anlatmamız lazım...

Bu dönemi, 
2002’den bu yana sağlıkta dönüşüm politikalarını 
ECZACILAR AÇISINDAN değerlendirdiğimiz-

de,
-Her fiyat düşüşünde aynı oranda kamulaşan 

eczanelerimiz,
-Daha çok çalışıp daha az kazanan bizler,
-Sermayenin mesleğimize artan ilgisi,
-Mesleki anlamda yok olma tehlikesi,gelecek 

kaygısı,belirsizlik ,

SİYASİ İKTİDAR AÇISINDAN ,değerlendirdi-
ğimizde,

22 Temmuz seçimlerinde % 47 ile iktidara de-
vam

TEB ESKİ MERKEZ HEYETİ BAŞKANIMIZ 
AÇISINDAN değerlendirdiğimizde 

Milletvekili olmak diye özetlenebilir.
Bu 5 Yıllık Değişimde,
SİZCE KİM KAYBETTİ KİMLER  KAZAN-

DI????

Değerli Meslektaşlarım,
Ssk’nın Serbest Eczanelere açılmasından sonra 

daha pahalı ilaç almasını önlemek için getirilen kamu 
iskontolarının

yeni ilaç fiyat kararnamesinden sonra hükmü 
kalmadı ve o dönemde geçici bir süre için getirilen 
bu uygulamanın kalkması lazım ama hala kalkmadı, 
ayrıca bu kamu iskontoları yüksek girip düşük çık-
tığı için eczanede olmayan bir  stoğa yol açıyor.
Kamu iskontosu, ilacın perakende satış fiyatından 
hesaplanıyor,ama  depodanda bize normal eczacı 
iskontoları düşüldükten sonraki rakama uygulanarak 
geliyor,buda ortalama %3 ila %4 daha fazla kamu 
iskontosu yapmamıza sebep oluyor?

Değerli meslektaşlarım,
Şimdi gelelim bizim yani Tekirdağ Eczacı Oda-

sının çözüm önerilerimize;Dünyadaki Eczacılık 
Hizmetini sorguladığımızda ,gelişmiş bölgelerden, 
Amerika’da,Japonya’da ve Avrupa’nın birçok ülke-
sinde zincir eczanelerin varolduğunu biliyoruz ve bu 
ülkelerde Liberilizasyonun olduğunu,Sosyal Devlet 
Kavramının ortadan kalktığınıda görüyoruz. 

Mesleğimizle ilgili en önemli kriterleride şöyle 
sıralayabiliriz, 

1-Liberilizasyon
2-Liberilizasyon’un Eczacı üzerindeki etkileri
3-Eczaneye sahip olma kriterleri
4-Reçetesiz ilaçların eczane dışında satılması 

görünüyor.
Yaşadığımız coğrafya olan Avrupa’daki Eczacılık 

Sektörünü bu açıdan incelediğimizde,
Sadece 6 ülkede eczanenin sahibi eczacı,
FİNLANDİYA, FRANSA,YUNANİSTAN,LETO

NYA,LUXEMBURG,İTALYA
Sadece 5 ülkede nufusa ve coğrafyaya göre sı-

nırlama var,                 FİNLANDİYA,FRANSA,YU
NANİSTAN,LETONYA,LUXEMBURG              

Sadece 5 ülkede reçetesiz ilaçlar yani OTC ilaç-
ları eczanede satılıyor,                 FİNLANDİYA,FR
ANSA,YUNANİSTAN,LETONYA,LUXEMBURG

 6197 Sayılı yasanın bizim istediğimiz gibi çık-
ması çok önemli,ancak mesleğimizi yasayla koruma-
mız süreçte zor,siyasilerin ne yapacağını kestire-
mediğimiz için Türk Eczacıları Birliği olarak bizim 
bir çözüm yolu bulmamız lazım.

-Eczaneye değil,eczacıya öncelik veren sistemi 
kurmalıyız(yani ciroya göre eczacılık hizmeti)

-Eczacılık alanlarındaki eczacıların sayılarının 
dengeye getirilmesi,bizce bu alanlar;                   

-Hastane Eczacısı
-İdari Eczacı
-Akademisyen Eczacı
-Diğer olası Eczacılık alanları(Biyokimya  vb.)
Ayrıca karlılık anlamında aylık cirosu 25,000 

ytl’nin altındaki eczanelerin yok olma tehlikesi ile 
karşı karşıya olduğunu görüyoruz.(yaklaşık 10.000 
eczane) 2006 Yılı  Kamuya yaptığımız iskonto ra-
kamları bize gidişat ile ilgili fikir verebilir,rakamlar 
şöyle;

% 3 _______5,773
% 3,5 _____7,718
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% 4 _______2,910
% 4,5 _____ 6,043
Rakamlar bize o zaman orta direk diye tabir et-

tiğimiz 3,5 ve 4’lük dilimin hızla 3,5 ve 3’e kaydığını 
gösteriyor,bu rakamlar bize pazarın daralmakta 
olduğunu ve eczanelerin ciro kaybı yaşadığını ve bir 
süre sonra bu cirolarla eczanelerin yaşayamayaca-
ğını ve yokolacağını gösteriyor.Bizce burada çözüm 
ciroya göre eczane hizmeti projesi.Projeyi açmadan 
bir öykü ile durumu pekiştirmekistiyorum.

Konuşmamın bu bölümünde 1976’da A.B.D. 
Seattle’da düzenlenen Özel Olimpiyatlar’da ya-
şanan bir olayı sizlere aktarmak istiyorum. Özel 
olimpiyatlar, değişik engellere sahip kişilerin katıl-
dığı olimpiyat etkinlikleridir. 100 metre koşusu için 
zihinsel ve bedensel engellilerden oluşan bir grup 
başlama çizgisinde pozisyon alırlar ve start verilir. 
Elbette normal 100 metre koşularında olduğu gibi 
bir yarış başlangıcı olmaz bu. Ama yine de katılım-
cıların herbiri bu yarışı kazanmak istemektedirler. 
Yarışmacılardan biri yarışın ilk metrelerinde tö-
kezler ve birkaç takla atarak yere düşer. Ne kadar 
kendini zorlasa da ayağa kalkamaz ve üzüntüsünden 
yüksek sesle ağlamaya başlar.Yarışmacılardan ikisi 
ağlayan gencin yanına geri dönerler. Bunlardan biri 
down sendromlu bir kızdır ve ağlayan gencin yanı-
na gelip ona bir öpücük verir ve diğer arkadaşıyla 
birlikte yerdeki gencin kollarından tutup ayağa kal-
dırırlar ve omuzlarına girip bitiş çizgisine birlikte 
varırlar. Stadyumdaki herkes bu muhteşem tablo 
karşısında şaşkınlık ve hayranlığı bir arada yaşaya-
rak bu gençleri avuçları patlarcasına ayakta alkış-
larlar. Birlikte kazanma adına görülebilecek ender 
tablolardan biridir bu, özürsüzlerin dünyasında 
görmeye pek de alışık olunmayan bir biçimde.

Evet,durumu kötü olan bu 10,000 eczaneyi yani 
10,000 meslektaşımızı kurtarıp,yeni meslektaşları-
mıza istihdam yaratmak bizim en önemli görevimiz-
dir. 

‘’MİLLETVEKİLİ OLAN ESKİ MERKEZ HEYETİ 
BAŞKANIMIZ KONUŞMALARINDA BİZ İŞSİZİ 
OLMAYAN BİR MESLEK GRUBUYUZ DEYİP ÖVÜ-
NÜRDÜ’’ AMA MAALESEF ARTIK ÖYLE DEĞİL.

Göreve seçilecek yeni Merkez Heyetinin bu 
projemizi dikkate almasını istiyoruz,bu projenin 
takipçisi olacağız.Ciroya göre eczane hizmeti sa-
dece SGK reçetelerini kapsamaktadır.Eczanenin 
perakende olsun,Dermokozmetik,İtriyat,Fitoterapi 
ürünleri dahil cirosunu kapsamamaktadır. 

Bunu yapabilirsek ne olur?

-SERMAYENİN MESLEĞİMİZE OLAN İLGİ-
SİNİ KESERİZ,(YANİ HEP KORKTUĞUMUZ ZİN-
CİR TEHLİKESİNİ BERTARAF EDERİZ,ÇÜNKÜ 
HİÇBİR ZİNCİR BÖYLE BİR SİSTEME GEL-
MEZ!!!)

-MUVAZALI ECZANELERİN ÖNÜNE GEÇEBİ-
LİRİZ,

-ETİK BOZUKLUĞUN ÖNÜNE 
GEÇERİZ,KATILIM PAYI ALMAMA MUAYENE 
ÜCRETİ ALMAMA SORUNUNU ORTADAN KAL-
DIRIRIZ,

-MESLEKTAŞLARIMIZ ARASINDAKİ EŞİT-
SİZ DAĞILIMININ GETİRDİĞİ İÇBAŞKALAŞI-
MI ÖNLEYEBİLİRİZ,

-AİLE HEKİMLİĞİ UYGULAMASININ MES-
LEĞİMİZE YANSIYACAK OLUMSUZLUKLARINI 
ENGELLEYEBİLİRİZ,

Bu önerdiğimiz sistemin Fransa’da uygulanan 
bir sistem olduğunu ve Avrupa’da zincirin olmadığı 
6 ülkeden birininde Fransa olduğu gerçeğini hatır-
latmak istiyorum,meslektaşlarımız arasında ciddi 
olarak bezginlik ve gelecek kaygısı yaratan zincir 
eczaneler gelecek paranoyasından meslektaşlarımı-
zı bu projeyi hayata geçirerek kurtarabiliriz diye 
düşünüyorum..

Değerli Meslektaşlarım,
Tek tip Provizyon sistemi ve tek tip But dün 

hayaldi,bugün ise vazgeçilmez oldu.01.01.2008 tari-
hi itibarı ile Medula Sistemi ile Provizyon sistemi-
nin entegre çalışacağı düşünülürse yıllardır ütopya 
diye bakılan e-reçetenin omurgası tamamlanmış 
olucaktır.2006 yılında yasalaşan elektronik imza ile 
birlikte,sonunda eczacı olmadan provizyon siste-
minden provizyon alınamayacağı açıktır. 

YENİ GÖREVE GELECEK MERKEZ HEYETİNİN 
BİZCE YAPMASI GEREKENLER 

-Pazarın düzenlenmesi,
-Eczacılık alanları arası akışın sağlanması,
-Jenerik ilaçların Pazar aralıklarının düzenlen-

mesi,
-Ruhsat aşamasındaki Orjinal Moleküllerin taki-

bi,
-Araştırma aşamasındaki ilaçların takibi,
-Dağıtım kanalları /Kooperatifler,
-TEB Bünyesinde kurulan ensitü ve araştırma 

merkezlerinin çalışır hale getirilmesi,
-Eczacılık Akademisinin yaygın olarak meslek 

sonrası eğitim için eğitim teknolojilerinin kullanıl-
ması, 
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-Eczacılık eğitiminde akreditasyon konusunda 
Eczacılık Fak.ile işbirliği yapılması, -Uluslararası/
AB ülkelerindeki Eczacılık alanındaki değişimlerin 
takibi,

AYRICA;
-Aile Hekimliğinin mesleğimize yansımaları,
-SGK’nın tek alıcı dayatması (tek taraflı alım 

şartnamesi,tasarruf adı altında farmakoekonominin 
gözardı edilmesi) 

-Global/Siyasal sermayenin mesleğimize ilgisi,
-Kamu Kurum iskontoları,
-Düşüşe geçen ilaç fiyatları,
-Meslektaşlarımız arsındaki eşitsiz dağılımın 

getirdiği içbaşkalaşım,
-OTC,İlaçta reklam,
-İnsan üzerinde etkisi olan tüm bitkisel ve kim-

yasal minerallerin ilaç olarak değerlendirilmesi ve 
Sağlık Bakanlığı tarafından ruhsatlandırılması

-Fitoterapi,Dermokozmetik,Sürekli kullanım 
raporları gibi ana konuların yanında, DM,HT,Diyet 
ve Zayıflama ürünleri,Sigarayı bıraktırıcı ürünler 
v.b.sertifikasyon zorunluluğu,uzmanlaşma,iyi eczacı-
lık uygulamaları,klinik eczacılık uygulamaları,Hasta 
odaklı eczacılık,

,
ÖNÜMÜZDEKİ DÖNEM İLGİLENİP, MÜDA-

HİL OLMAMIZ GEREKEN KONULAR…

Değerli Meslektaşlarım,

ÖZERKLEŞME ADI ALTINDA HASTANELER 
BİRLİKLERİNİN KURULUŞU İLE GELİŞEBİLE-
CEK SÜREÇ’E DİKKAT ÇEKMEK İSTİYORUM,

Özerk Yönetimin yapısında;
2 Kişi Sağlık Bakanı tarafından atanacak,
2 Kişi İl Sağlık Müdürü tarafından atanacak,
2 Kişi İl Genel Meclisi tarafından atanacak,
1 Kişi Tic. ve San. Odası temsilcisiolacak 

(T.O.B.B.)
Bu söylediklerimizi yan yana koyduğunuzda bu 

atamaların TOBB dışındaki her bölümüne siya-
si iktidarın uygun gördüğü kişilerin atanacağını 
düşünürsek,siyaseten yapamadıkları adımı bir başka 
şekilde gerçekleştirme isteğinin olduğunu görüyo-
ruz.

Özel yada Devlet Hastanelerinin içindeki ecza-
nelerde aynen serbest eczaneler gibi tek alıcıya 
göre sağlık hizmet sunucusudur.

Gelecek dönemde Sağlık Bakanlığı jenerik ilaç-
larda etken maddeye dayalı reçeteleme yöntemine 
geçmeyi planlıyor,şu anda uygulanmakta olan re-
ferans fiyatı ortadan kaldıracak, yenilenecek ilaç-
fiyat kararnamesi ile oluşacak pazar ilaç etkinliği 
ve hasta sağlığı üzerinde olumsuz etki yaratabilir.
Bu süreçin eczanelere ve özellikle zor ayakta duran 
eczanelere olumsuz yansımasıda gözden kaçırılma-
malıdır. 

Değerli Meslektaşlarım,

35 Eczacı Odasının çağrıldığı,daha sonra diğer 
odaların geri kalan 12 Odayı niye çağırmadınız si-
temleri sonrası 47 eczacı odasının çağrıldığı başkan 
adayı belirleme toplantısında,bir meslektaşımız 
47 eczacı odasının neden çağrılmadığı eleştiri-
lerine şöyle cevap verdi;biz 2 yıldır bu kongreye 
hazırlanıyoruz,bizim örgüte muhalefette lazım 
diyerek bizimde içinde bulunduğumuz 12 Eczacı 
Odasının niye çağrılmadığını ifade etmiş oldu.Bu 
meslektaşımızın haddini aşarak 12 Odaya Muhale-
fet görevi vermesini 36.Olağan Kongrenin delegele-
rine saygısızlık olarak nitelendiriyorum.Delegelerin 
oylarına kimse ipotek koyamaz, 

BU ÖRGÜTTE MERKEZ 
HEYETİNİDE,MUHALEFETİDE KONGRENİN 
DEĞERLİ DELEGELERİ SEÇER,SİZLER SEÇERSE-
NİZ.

Değerli Meslektaşlarım bir öykü ile bitiriyorum,
‘’Vaktiyle büyük bir ülkenin güçlü bir kralı 

varmış,birgün kral sabah gezintisinde bilge bir 
dilenciye rastlamış,kralın içinden gelmiş,dilenciye 
dile benden ne dilersen demiş,dilencide sanki dile-
diğimi gerçekleştirebilecekmiş gibi konuşuyorsu-
nuz diye yanıt verince,kral ben güçlü bir kralım ne 
istersen verebilirim demiş.Bunun üzerine dilenci 
elinde tuttuğu çanağı göstererek bu çanağı doldu-
rabilirmisiniz? diye sormuş.Kral onu hemen altınla 
doldururum demiş ve çanağı altınla doldurmaya baş-
lamış ancak kral çanağa altınları koyuyor ama çanak 
bir türlü dolmuyormuş,anında boşalıyormuş.çanağa 
altınlardan başka tüm değerli taşları;elmasları,züm
rütleri,yakutlarıda koymuş,çanak yinede dolmamış.
Kral yenik düştüğünü anlayınca dilenciye sormuş,bu 
çanak neden yapılmış ki bir türlü dolmuyor? Dilenci 
yanıtlamış;bu çanak insan dimağından yani insan 
arzu ve isteklerinden yapılmıştır,onun için hiçbir 
zamanda dolmaz. 

Beni sabırla dinlediğiniz için hepinize Tekirdağ 
Eczacı Odası adına saygılarımı sunuyorum 

Sağolun 
Varolun…
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Türk Eczacıları Birliği 36. Büyük Kongresi 13-16 Aralık tarihleri arasında Ankara’da Dedeman 
Otelde yapıldı ve büyük bir çekişmeye sahne oldu. Kongrede adayı Ecz. M.Sait Yücel ile Türk 

Eczacıları Birliği’nin son dönem başkanı Ecz. Erdoğan Çolak’ın başkan adayı olduğu iki liste yarıştı.
Kişiye bağımlı yönetim anlayışından uzak, katılımcı, şeffaf, demokratik, proje üreten ve hayata geçiren 

bir Türk Eczacıları Birliği Merkez Heyeti’nin göreve gelmesi için desteklerini talep ettik.
36. Büyük Kongre’de kürsü alan Oda Başkanları, Yönetim Kurulu üyeleri ve delegeler bu beklentilerimiz 

doğrultusunda görüş bildirdiler.

16 Kasım Pazar günü yapılan ve büyük çekişme içinde geçen seçime iki liste şu adaylarla katıldılar.

TEB Seçimleri / TEB Büyük Kongresi Tamamlandı

M.Sait YÜCEL (İstanbul)
Sabih Tekin ÇAĞLAR  (Trabzon)
Çağatay ÇAKAR (Mersin)
Levent ÜSTÜNES (İzmir)
Ekrem EŞKİNAT (Tekirdağ)
Deniz İÇER (Bursa)
Hakan ERTEM (İstanbul)
Ayşe Nur ÖZDEN (Kastamonu)
Sema KARAGÜLLE (Zonguldak)
İlfan ERDEM (Kocaeli)
Muammer CULDUZ (Amasya)

Erdoğan ÇOLAK (Adana)
Hilmi ŞENER (Ankara)
Özgür ÖZEL (Manisa)
M.Faruk EKMEN (Batman)
Şevket KAYA (Aydın)
Cengiz BİNGÜL (Mardin)
Tevfik GÖÇER (Konya)
Ali ASLAN (Hatay)
Mukaddes HARMANCI (Eskişehir)
Bülent ÜNSAL (Kayseri)
Gönül BERKER (Samsun)

Yapılan seçim sonucunda delegelerin büyük çoğunluğu blok oy kullanmak yerine karma bir liste 
hazırlamayı tercih etti. Oy tasnifinin yaklaşık 3 saat sürdüğü seçim sonucunda Türk Eczacıları Birliği 
Merkez Heyeti’nde karma bir yönetim oluştu. Oluşan Yönetim Kurulu listesi aşağıdadır.

M.Sait YÜCEL (İstanbul)
Sabih Tekin ÇAĞLAR  (Trabzon)
Çağatay ÇAKAR (Mersin)
Levent ÜSTÜNES (İzmir)

Deniz İÇER (Bursa)
Erdoğan ÇOLAK (Adana)
Hilmi ŞENER (Ankara)
Özgür ÖZEL (Manisa)

Şevket KAYA (Aydın)
Ali ASLAN (Hatay)
Mukaddes HARMANCI (Eskişehir)

Seçilen Türk Eczacıları Birliği Merkez Heyeti üyeleri yasal itiraz süresinin dolmasının ardından 
Çarşamba (19.12.2007) günü toplanarak, Türk Eczacıları Birliği başkanlık divanını oluşturacak ve göreve 
başlayacaktır. 

TEKİRDAĞ ECZACI ODASI

TÜRK ECZACILARI BİRLİĞİ 36.DÖNEM MERKEZ HEYETİ GÖREV DAĞILIMI

 13-16 Aralık 2007 tarihleri arasında gerçekleşen Türk Eczacıları Birliği 36.Olağan Büyük 
Kongresi ile yapılan seçimler sonucunda, 36.Dönem Merkez Heyeti, Denetleme Kurulu ve Yüksek 
Haysiyet Divanı oluşturulmuştur.

36.A.000001 / Ankara, 25.12.2007

BÖLGE ECZACI ODASI YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞINA

13-16 Aralık 2007 tarihleri arasında gerçekleşen Türk Eczacıları Birliği 36.Olağan Büyük Kongresi ile 
yapılan seçimler sonucunda, 36.Dönem Merkez Heyeti, Denetleme Kurulu ve Yüksek Haysiyet Divanı 

oluşturulmuştur.
T.C.Çankaya İlçe Seçim Kurulu Başkanlığı’nın 19.12.2007 tarihli yazısı ile, seçim sonuçlarını resmi 

olarak bildirmesinin ardından, Türk Eczacıları Birliği 36.Dönem Merkez Heyeti ilk toplantısını 25.12.2007 
Salı günü (bugün) gerçekleştirmiştir. Merkez Heyeti ve Denetleme Kurulu’nun görev dağılımı ile Yüksek 
Haysiyet Divanı üyelerinin listesi aşağıda yer almaktadır.

Bilgilerinizi rica ederim.
Saygılarımla,

Ecz. Hilmi ŞENER
Genel Sekreter 
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Eczacı Kamuoyuna;

Mesleğimiz için tarihi bir dönüm noktası olan 
ve 13-16 Aralık 2007 tarihinde yapılan 36. 
Olağan Büyük Kongremizde gerçekleşen seçim-
lerde eczacıların mesleki sorunlarını çözmeye 
aday iki ekibin demokratik yarışı gerçekleş-
miştir. Seçim sonucunda delegelerimiz örgüt 
içinde ayrışma lüksü kalmadığını, gruplaşma-
ların farklı süreçlerde yaşanması gerektiğini, 
zamanın birlik, beraberlik ve bütünleşme za-
manı olduğunu açıklayan irade beyan etmiştir. 
Ancak yaşadığımız gelişmeler Büyük Kongre 
sonuçlarının örgütümüzün tamamı tarafından 
aynı şekilde algılanmadığını bizlere göstermiş-
tir. 

Seçimlerin tamamlanması ile Merkez 
Heyeti’nin görev paylaşımı yapıldığı zaman 
aralığında yaşananlar Büyük Kongre iradesin-
den farklı yaklaşımları hayata geçirmiştir. 
Bizlere ortak bir zeminde buluşmak konusunda 
herhangi davet veya öneride bulunulmaması-
na karşın bizlerin Türk Eczacıları Birliği’ne 
katılarak, görev alarak, sorumluluklara ortak 
olarak, birlikte yönetmek konusundaki taleple-
rimiz kesin bir dille reddedilmiştir. İlk günden 
siz ve biz ayrımının kaldırılması konusundaki 
yaklaşımımız ne yazık ki kabul görmemiştir. 
Merkez Heyet’imizdeki görev dağılımı şimdiye 
kadar benzeri görülmemiş bir yaklaşımla Büyük 
Kongre iradesi yerine dışarıdan gerçekleşen 
baskılarla oluşturulmuştur. Büyük Kongre’den 
aldığımız görev ve yetki ile örgütümüzü baskı 
ve vesayet altında gösterecek her türlü girişi-
me karşı en şiddetli refleksleri göstereceğimi-

zi sizlerle paylaşmak istiyoruz.
Biz aşağıda imzası bulunan Merkez Heyeti 

üyeleri olarak, her türlü ayrımcılığa ve dışlama 
tavırlarına karşın inatla ve ısrarla; güçlü ve et-
kin bir Türk Eczacıları Birliği Merkez Heyeti 
için, eczacılık mesleğinin son dönemde yaşadığı 
hak kayıplarını engelleyecek ve geri alacak 
kararlı bir yapı oluşturulması için, meslektaşla-
rımızın ortak iradesi ve hedeflerimiz doğrultu-
sunda çalışmak için, eczacılar olarak yaşamak 
ve yaşatmak için kararlılığımızdan asla ödün 
vermeyeceğimizi bir kez daha ifade ediyoruz.

Görev süremiz boyunca 36. Büyük Kongreden 
aldığımız yetki gereğince, sizlerle paylaştı-
ğımız çalışma programı doğrultusunda, doğru 
olan her işin yaşama geçirilmesi için ve ortak 
akılın gerçekleşmesi konusunda çalışacağımızın 
altını bir kez daha çiziyoruz. Ancak; ülkemiz, 
ülke insanımız, mesleğimiz ve meslektaşla-
rımız için tehdit oluşturan her  konuda tüm 
gücümüzle karşı duracağımızın da bilinmesini 
istiyoruz. 

Sizlerin de toplumun ve eczacının hakkını 
sonuna kadar savunan katılımcı, demokrat, 
çağdaş ve ilerici bir Türk Eczacıları Birliği için 
katkılarınızın Kongre ile sınırlı olmadığını bili-
yoruz, güveniniz için teşekkür ediyor, saygıla-
rımızı sunuyoruz.

 
Ecz.Sait YÜCEL
Ecz.Sabih Tekin ÇAĞLAR 
Prof. Dr.Levent ÜSTÜNES
Ecz.Deniz İÇER
Ecz.Çağatay ÇAKAR 

5 Merkez Heyeti Üyesinden Yazılı Açıklama

36.Dönem Merkez Heyeti

Başkan:            Ecz. Erdoğan ÇOLAK
II.Başkan: Ecz. Şevket KAYA
Genel Sekreter: Ecz. Hilmi ŞENER
Sayman:                 Ecz. Özgür ÖZEL

Üyeler:
Ecz. Ali ASLAN
Ecz. Deniz İÇER
Ecz. Sabih Tekin ÇAĞLAR
Ecz. M.Sait YÜCEL
Prof.Dr. Levent ÜSTÜNES
Ecz. Çağatay ÇAKAR
Ecz. Mukaddes HARMANCI

36.Dönem Denetleme Kurulu

Başkan: Ecz. M.Şerif BOYACI
Üye:      Ecz. A.Cemal TOPLU
Üye:      Ecz. Hüseyin OLAN

36.Dönem Yüksek Haysiyet Divanı

Ecz. M.Baki ERSAVAŞ 
Ecz. Serhat Salim AKTAŞ 
Ecz. Çiğdem (Okman) KILCI 
Ecz. Erdoğan YEŞİLYAYLA
Ecz. Muhammet ÇORBACIOĞLU
Ecz. Candan AYDOĞAN
Ecz. Ahmet DUTOĞLU
Ecz. Melihat TUNAR 
Ecz. Naim Hamit PEREK 


